
Informacja

 z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Kaźmierz

za okres od 29.09.2010r. do 09.11.2010r.

Działania gospodarcze:

1. Na ukończeniu są prace przy budowie stacji uzdatniania wody w Gaju Wielkim. Przed

poprzednią sesją mieliście Państwo okazję zwiedzić teren budowy. Inwestycja ta jest

realizowana przy udziale środków UE.

2. Trwa budowa punktu składowania segregowanych odpadów stałych.

3. Zakończony został remont mieszkań w Chlewiskach. Obecnie prowadzone są

rozmowy w sprawie przyłączenia tych lokali do zbiorowego szamba.

4. Dobiegł końca remont świetlicy w Młodasku. Ze starego sklepu powstała piękna

świetlica.

5. Wybudowany został kolejny odcinek wodociągu Ø 110m o długości 270 mb przy

ulicach Piękna i Wspólna w Kaźmierzu.

6. Udało się pozyskać od Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad destrukt,

z   którego  zbudowaliśmy  zawrotkę na  drodze  do  Gorgoszewa,  zjazd  z  E92,  aby

złagodzić utrudnienia związane z brakiem lewoskrętu do Witkowic od strony Bytynia.

7. Rozpoczęto montaż progów zwalniających na bocznej ul. w Bytyniu prowadzącej od

szkoły w stronę cmentarza między blokami mieszkalnymi.

8. Pozytywnie został zweryfikowany wniosek o środki unijne z programu Leader na

remont i przebudowę płyty Rynku w Kaźmierzu. Myślę, że jeszcze w listopadzie

będzie podpisana umowa o dofinansowanie w kwocie 402 828,00 zł.

9. W trakcie opracowywania jest kolejna umowa o środki unijne na ,,Przebudowę

systemu oczyszczania aglomeracji kaźmierskiej”. Tutaj mamy szansę otrzymania ok.

16 000 000, 00 zł. Oczywiście ostateczna kwota będzie wynikiem przetargu.

10. Zakład Usług Komunalnych poczynił kilka zakupów:

· w pełni automatyczny agregat prądotwórczy o mocy 53,5 kW dla SUW

w Piersku

· kontenerowa stacja paliw o pojemności 5000l.

· urządzenie do czyszczenia kanalizacji Pyton 150/50

11. Urząd zakupił dwa fabrycznie nowe pługi odśnieżne  sterowane hydraulicznie, które

montowane będą na czas zimy do silnych ciągników rolniczych. Myślę, że ten zakup

wzmocni naszą siłę w walce ze śniegiem.



Inne działania:

1. W miesiącach wrzesień i październik mieliśmy kontrolę stopnia realizacji zadań

w zakresie ochrony środowiska tj. sprawy oczyszczania ścieków, zbiórki odpadów

komunalnych i innych planów itd. 30.09.2010 r. nastąpiło podsumowanie wyników

kontroli. W zaleceniach pokontrolnych zobowiązano nas do uchwalenia dwóch

planów – Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami. Te plany przed

kontrolą były już opracowane i przekazane do uzgodnień z Urzędem

Marszałkowskim, Starostą Szamotulskim. Obecnie są one po uzgodnieniach

i omówieniu. Jeżeli Wysoka Rada uchwali te dokumenty to będziemy mieli

zrealizowane zalecenie pokontrolne.

2. 5.10.2010r. uczestniczyłem na zaproszenie rektorów w inauguracji roku

akademickiego na Akademii Wychowania Fizycznego w Poznaniu i Wyższej Szkole

Hotelarstwa i Gastronomii w Poznaniu.

3. 13.10.2010r. gościł w naszej bibliotece Pan Prof. Tadeusz Malinowski, który

przedstawił nam wykład na temat prowadzonych przez niego wykopalisk na Wyspie

Komorowskiej. Ukazał również efekty swojej pracy, które zachęcają, aby były one

dalej kontynuowane.

4. 14.10.2010r. obchodzony był Dzień Edukacji Narodowej. W naszych placówkach

oświatowych odbyły się uroczyste apele i spotkania. Wraz z Panem Dyrektorem GZO

Januszem Stróżykiem odwiedziliśmy Szkoły Podstawowe w Bytyniu, Gaju Wielkim,

Sokolnikach Wielkich, Kaźmierzu oraz Gimnazjum, gdzie przekazaliśmy kwiaty

i życzenia.

5. 21.10.2010r. odbyła się w Szamotułach narada dot. gospodarki śmieciowej

w powiecie i perspektywy docelowych rozwiązań organizacyjnych zgodnie

z Wojewódzkim Planem Gospodarki Śmieciami. Okazuje się, że nasza gmina ma

najlepiej zorganizowaną segregację śmieci i zbiórkę surowców wtórnych oraz

perspektywę docelową gospodarki odpadami.

6. 24.10.2010r. OSP Sokolniki Małe zorganizowały uroczyste zebranie swoich

członków, na którym przekazana została nowoczesna motopompa zakupiona za

30 000,00 zł z trzech źródeł OSP, Gminy i MSWiA.

7. 27.10.2010r. odbyło się kolejne zebranie Lokalnej Grupy Działania ,,Dolina Samy”,

na której podjęto uchwały min. w sprawie aktualizacji statutu.

8. 28.10.2010r. uczestniczyłem w I Gali sportu zorganizowanej przez Pana Huberta

Czarnego i Szkołę Podstawową w Kaźmierzu. Było to podsumowanie działalności



Zespołu Boisk „Orlik” oraz rozgrywek odbywających się na tym boisku. Takiej

pięknej imprezy o charakterze sportowym jeszcze nie było. Gratulujemy

organizatorom.

9. 06.10.2010r. chór mieszany im. Stanisława Moniuszki w Kaźmierzu obchodził 90 –

lecie swojej działalności. Od naszego samorządu otrzymał gratulacje, puchar, kwiaty

i życzenia dalszego, dynamicznego rozwoju.


